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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2020-06-29 
 
 
 
 
 
Ute-gym vid Kvarnkojan/Granåsen 
 
Kommunen har idag två populära ute-gym, dock har det framkommit önskemål från 
det personer som frekvent utnyttjar det andra sportanläggningar som finns på 
platsen, att det även bör uppföras ett ute-gym där 
 
 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Kommunfullmäktige beslutar att det uppförs ett ute-gym i anslutning till 
Kvarnkojan/Granåsen 
 
-Att det finansieras ur den befintliga investeringsbudgeten 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
 
 
 
Owe Fröjd 

 


